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M Á R C I U S    
a kedvenc hónapom. Nemcsak azért, mert ez a
születésnapom ideje, hanem azért is, mert ez a
természet újjászületésének is az ideje. Számomra
ez az igazi új év, a kezdet, az elindulás. A
szilveszter mindössze egy mesterségesen kreált
naptári dátum, a tél közepén, amikor még minden
alszik. Március viszont az IGAZI    É B R E D É S, a
természet, az emberek téli álomból ébredésének
ideje. 

A csillagászati újév az a pillanat, amikor a Nap a
Kosba lép. Ilyenkor a természet új erőre kap, a
fény legyőzi a sötétséget és kezdetét veszi az
évkör világos fele. Más megközelítésben az éves
ciklusunk akkor kezdődik, amikor megszületünk.
A születésnapunkon záródik le egy kör, és indul el
egy új kör. Ezt solar évnek is nevezik. Szerencsés
vagyok, hogy mindkét dátumot márciusban
ünnepelhetem. 

Új ciklus születésére hívlak téged is. Ébredjünk
közösen, és engedjük át a fényt önmagunkon.
Mozgassuk meg a testünket, szellemünket, és
bontakoztassuk ki mindazokat a  

L E H E T Ő S É G E K E T, 
amelyeket magunkban hordozunk. 

Napfényes, világosodást hozó 
 M E G Ú J U L Á S T   és újjászületést kívánok!

        Gürtler Szilvia

tavaszköszöntő
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A MAGAZIN
ELSŐ ÉVE

Őrületes, hogy máris eltelt egy év,
mióta kiadtuk az első lapszámot. 

Fantasztikus kalandokat,
fejlődéstörténeteket osztottunk

meg, betekintést kaptatok a coach
munkáimba, és emellett a külső és

belső utazásaimba is. 
Nézzünk bele közösen, mi minden

történt velünk egy év alatt... 
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FANTASZTIKUS EMBEREK
Számos olyan bátor, változni és változtatni vágyó kedves ügyfelem történetét
volt lehetőségem megosztani veletek, akik nagy lépéseket tettek új, más
minőségben megélt életük felé.. Különleges utakról, élettörténetekről, célokról
és eredményekről publikáltunk. 
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IZGALMAS TÉMÁK
Minden számban találhattatok olyan témákat, ami sokakat foglalkoztat. Legyen
az a munka és a magánélet egyensúlya, önismeret, inspiráció, közösség, pénz,  
utazás, álmok, élethivatás. Akadt és továbbra is maradt téma bőven 
Tartsatok velünk idén is. Még izgalmasabb, színesebb magazint készítünk. 
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MANNACOACH
Bemutattam nektek számos  gondolatomat, és kapcsolódó programomat,
amikkel egy bőséges, tudatos élet felé vezetlek.Legyen az önismeret, elakadás
feloldása, vagy egy magasabb  jövedelmi szint elérése, én itt vagyok, segítelek! 
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5 TUDATTALAN AKADÁLY,
AMI MIATT STAGNÁL A

BEVÉTELI SZINTED

www .mannacoach . c om
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A gazdagság, mint egy kincses barlangot nyitó hívószó van
jelen világunkban. Mindannyian gazdag és szabad életet
képzelünk magunknak, és ki-ki a maga módján törekszik is
erre. Ám mégis ott van néhány olyan láthatatlan akadály,
amelyek miatt sokan egyszerűen nem jutnak túl egy adott
bevételi szinten. ha a te bevételeid is stagnálnak, vagy
minimális mértékben emelkedtek az elmúlt években, neked
szól ez a cikk. 

Mi ez az 5 láthatatlan akadály? 
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Részletesebben beszélek mindezekről 

az alábbi videóban (kattints ide)

https://youtu.be/B6-JKMkYvSE
https://youtu.be/B6-JKMkYvSE
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Timi, a
Duplázó

-Mi volt a legnagyobb kihívásod, ami
miatt jelentkeztél a programba? 

-Itthon voltam a kislányommal, és GYES
után nem tudtam visszatérni a
munkahelyemre, ezért márciusban
elindítottam az egyéni vállalkozásomat.
Mindent elvállaltam lelkesen, utólag már
látom, hogy pici pénzért. Pénzügyeim
kaotikusak voltak, hiába jött némi
bevétel, az szinte azonnal ki is ment,
nem tudtam gazdálkodni vele. 

H O G Y A N
S I K E R Ü L T
T I M I N E K
D U P L Á Z N I A

Mészárosné Molnár Tímea
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-Mi volt az a hívószó, amiért
csatlakoztál a Duplázó programba? 

-A coaching volt a hívószó nálam.
Szerettem volna látni azt, hogyan
tudnám rendszerezettebben kezelni a
pénzügyeimet, tervezni és biztosítani
azt, hogy ezek a jövedelmek minden
hónapban megérkezzenek. Függök a
megbízóktól, és attól, hogy a
megbízóknak milyen a pénzügyi
helyzete. Ezt a rendszert szerettem
volna górcső alá vetni. 

-Sikerült? 
-Igen, abszolút megkaptam azt, amiért ide érkeztem. Most már egy
kezelhető táblázatom van a céljaimról, az elért eredményeimről.
Rendszerben látom az egészet, tervekkel vagyok felvértezve, illetve egy
olyan szemléletmódot kaptam, ami megváltoztatta a család pénzügyi
helyzetével kapcsolatos döntéseimet is. 
-Ezek szerint Te lettél a család pénzügyi tanácsadója? 
-Azt azért nem, mert mindent meg szoktunk beszélni, de sokkal jobban
látom azt, hogy mivel mit szeretnék kezdeni, melyik forrást hogyan
tudom beépíteni a családi kassza töltésére. A lehetőségeket jobban
meglátom, és különválasztom, hogy mi az, amivel jótékonykodni tudok,
és mi az, amivel pénzt tudok keresni. Régebben gyakran a jótékonykodás
felé billent nálam a mérleg, most már látom, hogyan kezeljem reálisan
ezt a részt is. 
-Mi volt a pénzügyi célod, amikor csatlakoztál?
-Amikor számszerűsítettük, akkor a havi bevételem duplázását tűztem
ki célul. Ez a program után 2 héttel megvalósult, így a rendszeres
jövedelmem havi 200 ezer forinttal megnövekedett. 
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-Mi az, amit még hozott neked a program? 
-A duplázás módszertanát nem csak egy
alkalomra kaptam meg. Tehát nem csak erre az 5
hétre kaptam iránymutatást, hanem amit
tudásban és személyiség fejlődésben kaptam itt,
ezek hosszú távon is el fognak engem kísérni.
Mostantól mindig elő tudom húzni ezt a tudást,
amit ahhoz kaptam, hogy eljussak A-ból 2A-ba.
Ha például pár hónap múlva azt mondom, hogy
megint a bevételem duplázása a cél, akkor
ezekkel a módszerekkel el tudom majd érni. 

-Nagyon örülök, kívánok sikereket neked.
Kinek ajánlod még ezt a programot?
-Kezdő vállalkozóknak mindenképp javaslom.
Lehet, hogy még 0 a bevétele, lehet, hogy már
tart valahol, de az, hogy kap egy ilyen szintű
rálátást az életére, ez segíteni fogja őt a
továbbiakban is. A gyakorlott vállalkozóknak
nagyon nagy segítség, mivel kinek ne lenne az a
célja, hogy megnövelje duplájára a bevételét. Ha
csak egy szimpla háztartáson gondolkodunk, és
eltekintek a vállalkozástól, akkor is érdemes ezen
a programon végig menni, hiszen nem csak a
vállalkozásról van szó, hanem egy szimpla
háztartás bevételéről is. Akár a digitális
nomádoknak, akár azoknak, akik szeretnek
kalandorként menni a világban, és nincs
tervezhető jövedelmük, mert a program után
sokkal kreatívabban meg tudják fogni azokat a
bevételi forrásokat, amelyek ott leselkednek
rájuk és csak arra várnak, hogy lecsapjanak rájuk. 
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-Mikor belevágtál, bíztál abban, hogy meg tudod duplázni a
bevételed? 
-Magamban is kétely volt, meg kíváncsiság a módszer felé. Mi az,
amivel én duplázni fogom a bevételeimet? Hogyan lehet nekem úgy
dupla a bevételem, mint másik embernek, hiszen más szektorban
dolgozunk, mások az életkörülményeink, és mást akarunk elérni.
Működik egy olyan módszer, ami általános? Van ugyan általános része a
módszernek, viszont nekem nagyon sokat adott az a sok személyes
tanács, ami mindezt kísérte. Tehát az, hogy rám szabva, a saját
élethelyzetemhez és személyiségemhez kapcsolódóan kaptam egy
csomó tanácsot. Én nem gondoltam volna, hogy az üzleti
személyiségem is változhat. Mégis megtörtént ebben az 5 hétben. 
-Köszönöm szépen a visszajelzést. 
-Köszönöm én is, hogy részt vehettem ezen a programon, és azt, hogy
mindig aktívan figyeltél rám, és soha nem éreztem azt, hogy
elkalandozol, valamiért nem figyelsz, vagy elsiklik valami a füled
mellett. Minden egyes szavamra úgy figyeltél, hogy nagyon jól esett, és
az is, hogy egy apró nüansznyi részre is tudtál reagálni. Ezáltal
felfedeztünk olyanokat, amin nagyon könnyű változtatni, csak én
elsiklottam felette. 
-Nekem is kihívás volt, hogyan és miként haladhatunk majd, mert
különböző háttérrel érkeztetek, de mindenkinél megtaláltam az
egyéni pontokat, és a közös kihívásokat is. 
-A többi csoporttársnál is nagyon jó volt, hogy egymásra is tudtunk
figyelni és ötleteket adni egymásnak. Köszönöm. Pár hónap szusszanás
után megyek tovább az Emelkedj programra. 
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Timivel készítettem egy videót

is az eredményeiről

(kattints ide)

https://www.youtube.com/watch?v=UH8d6TODuPY
https://www.youtube.com/watch?v=UH8d6TODuPY
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Beszélgessünk rólad, és a
te pénzhez – ezáltal az
életed egyéb területeihez
való viszonyodról:
https://mannacoach.com/
idopontfoglalas-dupl/

https://mannacoach.com/idopontfoglalas-dupl/
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Tapasztalások, élmények

Elvárások nélkül érkeztem Mexikóba, nyitottan mindarra, amit itt
megélhetek. 
Az itt töltött 3 hónap alatt rengeteg mindent megtapasztaltam.
Körbejártam a Yucatán félszigetet, jártam a nevesebb városokban, és
központokban, voltam eldugott helyeken, éltem zsúfolt városokban,
tengerparton, jártam szigeteken. 
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Laktam családi házban,
hostelben, vendégként helyi
lakosoknál, és különböző luxus
otthonokban. 

Találkoztam canadaiakkal,
amerikaiakkal, franciákkal, és
még sokféle nációval. 

Voltam energikus, voltam fáradt, voltam mindenféle állapotban.
Nincs jelentősége annak, hogy én ezt most Mexikóban éltem meg,
vagy valamely más országban. És éppen ez az, amit megtapasztaltam:
mindenütt egyformák vagyunk, mindenütt emberekként élünk. 
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Nekem Mexikó a szív tér megnyitását jelentette és jelenti majd
mindig is. Az önmagamhoz való erőteljesebb kapcsolódást és
ezáltal a másokhoz való kapcsolódás erősödését. Itt láttam meg
igazán tisztán azt, amit akarok, és aki én vagyok. 

Megéltem azt, hogy milyen igazán egyedül, anélkül, hogy valakivel
megosszam az élményeimet. Így érkezhetett el önmagam még
alaposabb megismerése. 
Olyan elfogadást, békét, harmóniát tapasztaltam Mexikóban, amit
eddig még egyetlen országban sem. 

Foto: mannacoach
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Milyen tapasztalatokat hozott ez
az út?

Friss még az élmény, így nehéz
összegeznem az eltelt három
hónapot. Annyi mindent átéltem,
annyi helyen jártam, annyi
benyomás ért, hogy még most is a
hatása alatt vagyok. Voltak
napsütéses és borús napok
egyaránt, ugyanúgy kint, mint
ahogyan az én lelkemben. Ezeket
hagytam átfolyni magamon,
megélni minden pillanatát,
minden lent és fent állapotát a
maga valójában.
Amikor úgy éreztem, ideje
kapcsolódni, akkor rögtön jött
valaki, akivel tudtam beszélgetni.
Mindig megtörtént az, amire
éppen szükségem volt adott
pillanatban. 
Utazásom végén volt bennem
olyan gondolat is, hogy milyen jó
lenne még maradni, ott tölteni
még jó pár hónapot, és olyan is,
hogy vissza a rutinhoz, vissza
Máltára, a megszokott életembe.
Néha sok volt költözni hetente,
kéthetente, új városba menni,
utazni, új környezetet megszokni.
Ezért jólesik most visszatérni a
gyökerekhez. 

Mit látok másként Mexikó után?

Elgondolkodtam azon, hogy van-e
olyan, amit másként látok,
másképp érzékelek Mexikó után.
Egyrészt igen, másrészt nem.
Másképp látok, hiszen más vagyok
én magam. Máshogy érzékelek, és
mások a bennem jelen lévő
érzések, gondolatok. Másrészről
ugyanaz vagyok, aki voltam, és
ugyanúgy látom az életemet, csak
egy picit más perspektívából. 
Kívülről tudtam ránézni az
életemre, amit akkor, amikor
benne voltam, nem tudtam
megtenni. Ilyenkor ugyanazon a
vágányon haladunk, ugyanazok a
megoldások jutnak eszünkbe.
Ilyenkor kell egy külső segítő,
külső rálátás. Éppen ez az, amit én
is adok a hozzám fordulóknak, és
ez az, amit most megadtam
magamnak, és megkaptam
Mexikótól. 
Nagyon sok szempontból rá
tudtam látni a saját életemre.
Olyanoktól kaptam impulzusokat,
akik nem is gondolták, hogy
segítenek. Akár idegenektől, egy-
egy mondattal, akár ügyfeleimtől,
akik az én élethelyzetemhez
hasonló kérdésekkel kerestek fel. 
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Megtapasztaltam azt, hogy képes
vagyok menedzselni az életemet
úgy, ahogyan azt előzetesen
elgondoltam, és kitaláltam. Én már
láttam magam, ahogy utazgatok,
közben minden megy a maga útján,
és alakul, hiszen nem vagyok
helyhez kötve. Ezt hozta többek
között Mexikó, hogy ezt már
megengedem, és már nem csak egy
vágyálom, hanem a valóság. 
Vannak még mindig olyan dolgok,
amikre nem tudom a választ, és
nem is kell, hogy tudjam a választ.
Ezek a válaszok majd érkeznek az
idők során. 

Foto: mannacoach
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Mit teszek másképp visszatértem után?

Mindent és semmit. Mindent, hiszen már nem ugyanaz az ember
vagyok, aki 3 hónappal ezelőtt útra kelt. Más ember vagyok, mégis
ugyanaz. Azzal a rálátással, amit Mexikóban kaptam, és azzal a
nyugalommal, amit innen viszek tovább, másképp fogom élni az
életem, hiszen minden sejtem átalakult. 
Az a szívtér, ami megnyílhatott nekem, és bennem, az nagyon segít
abban, hogy másként lássam a világot, és másként szemléljek, más
perspektívából. Egy egészen más földrészen voltam, egy merőben
más kultúrában. Innen pedig Európa is egészen más színben látszik.  
Ami ugyanaz marad, azok az álmaim, és a vágyaim, amik felé haladok
töretlenül, céltudatosan. Ez mind megmarad. Nagyon sok muníciót
kaptam a megvalósításhoz Mexikóban. Önmagamtól, másoktól, ezáltal
egészen más módon tudom megvalósítani azt a jövőt, amit
elképzeltem. Eddig volt egy fajta rálátásom, és gondoltam valahogy,
most pedig megint máshogy látom. 
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. 
Mit látok másként?

Az a prizma, amin keresztül tekintek a világra és önmagamra, az még
színesebbé vált, többféle szögből mutatja a lehetőséget és még több
kaput nyit meg számomra. Engedem, hogy ezek a kapuk megnyíljanak,
és ezeken a kapukon keresztül új dolgok áramoljanak az életembe. 
Különleges utazás volt ez a külvilágban és a belső világomban is.
Kincsként őrzöm magamban mindezt. Azt kívánom neked is, hogy
utazz, fedezz fel új földrészeket, és új önmagadat. Mert olyan dolgokat
látsz meg önmagadról, amit azon a helyen, ahol élsz, nem tudsz
meglátni. 

A fejlődés a komfort zónán túl, a kihívásokban van, valahol máshol,
mint ahol te komfortosnak érzed. Vannak olyan dolgok, amiket csak
élőben lehet megtapasztalni. Bárki bármit mond, ha te nem próbálod
ki, akkor az mindig csak más élménye lesz. 
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Gyűjtsd az élményeket, a tapasztalatokat, 
fedezd fel önmagad. 

Átadom neked én is a saját élményeimet, és segítelek abban, hogy
megtapasztald te is a sajátjaidat. 
Egyrészt videóimmal támogatlak, amelyeket itt érsz el: 

Irány Mexikó videósorozat 

Másrészt segítek neked abban is, hogy megvalósíthasd ilyen jellegű
álmaidat, és utazgathass a világban - szinte fillérekért. Megmutatom
neked nemcsak azt, hogy én hogyan jöttem ki mindössze 2000 Euróból
a teljes 3 hónapra, repülőjeggyel, szállással, étkezéssel, programokkal
együtt, hanem azt is, hogy TE hogyan valósíthatod meg ugyanezt. 

Tarts velem a MANNACLUB-ban, ahol elsőként segítek neked
felszabadulni az általános hiedelmek alól. Az alól, ahogyan arra
gondolsz, mit tehetsz meg, és hogyan kell cselekedned. Inkább
gondolkodj abban, hogy akárhova utazhass, időt tölthess el bárhol,
bármivel, amiben jól érzed magad. 

Azt vallom, hogy az általános gondolkodásod az alapja mindennek,
ezért azzal is foglalkozunk, hogy milyen a világképed, mit hogyan látsz,
és mivel, miképpen tudsz tovább tágítani a szemléletmódodon. Ezért
olyan gondolatokat osztok meg veled, amelyek segíthetnek neked is
ide eljutni, megengedni magadnak ezt a fajta életet, és megvalósítani. 

Aztán tovább lépve a pénzügyi tippeknél külön az utazások
témakörével is foglalkozom. Ha pedig „csak” a pénzügyi hozzáállásod,
és gondolkodásod megváltoztatása a célod, arra is találsz elég videót,
gyakorlatot, amelyek segítségével megváltoztathatod a pénzügyi
valóságodat. 

https://mannacoach.com/mannaclub/
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Itt a helyed, ha fejlődni vágysz úgy, hogy magas
életszínvonalon élj, alacsony költségekkel. 
Épp ezért a csatlakozási díjat is minimálisra
alakítottuk, mindössze 39 Euró (kb. 14 E Ft) a
negyedéves tagság díja. Tehát havi 13 Euróért (kb
4,5 E Ft) olyan tudást kapsz, amivel könnyedén
ennek többszörösét tudod kigazdálkodni. 

Velünk tartasz? 

M
A
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A Clubban a helyed, ha meg akarod tudni, hogyan
élj magas életszínvonalon, alacsony költségekkel. 
Várunk a MannaClubban. Tanulj, fejlődj, alakítsd a
világképed és a pénzügyi tudatosságod, 
 megengedve magadnak a bőséget. 
Várunk szeretettel: Szilvi

MANNACLUB

https://mannacoach.com/mannaclub/
https://mannacoach.com/mannaclub/


EDDIG MEGJELENT
MANNA MAGAZINOK

Letöltéshez kattints  I D E 

https://mannacoach.com/manna-magazin/

